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Protokół Nr VIII.2O24 
z sesji zwyczajnej Rady Powiatu w Opatowie 
odbytej w dniu 21 sierpnia 2024 r. godz. 9:00

Obrady Rady Powiatu zostały rozpoczęte o godzinie 9—, a zakończone o godzinie 11—. W sesji wzięło 
udział 17 radnych, na ogólną liczbę 17 radnych, zgodnie z listą obecności. Listy obecności radnych oraz 
osób zaproszonych obecnych na sesji stanowią kolejno załączniki nr 1 i nr 2 do niniejszego protokołu. 
Obradom przewodniczyła pani Bożena Kornacka - Przewodniczący Rady Powiatu w Opatowie, która 
powitała wszystkich obecnych.

Proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
2. Przyjęcie protokołów:

a) z sesji Nr VI z dnia 24 lipca 2024 r.
b) z sesji Nr VII z dnia 30 lipca 2024 r.

3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami.
5. Interpelacje i wolne wnioski radnych.
6. Podjęcie uchwał Rady Powiatu:
a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego 

na lata 2024-2028,
b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2024 rok,
c) w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Opatowskiego na lata 2024-2027 

z perspektywą do roku 2031",
d) w sprawie przyjęcia „Program współpracy Powiatu Opatowskiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2025 rok",
e) w sprawie ustalenia kryteriów rekrutacji do publicznych placówek zapewniających opiekę 

i wychowanie uczniom w okresie pobierania nauki poza miejscem stałego zamieszkania 
prowadzonych przez Powiat Opatowski,

f) w sprawie utworzenia Bursy w Opatowie oraz włączenia jej w skład Zespołu Szkół Nr 2 w Opatowie. 
7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
8. Zakończenie obrad VIII sesji Rady Powiatu.

Ad. 1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
Pani Przewodnicząca Bożena Kornacka wypowiedziała formułę „otwieram obrady sesji rady powiatu". 
Nadmieniła, iż obrady są transmitowane i utrwalane. Następnie poprosiła radnych o zalogowanie się do 
systemu do głosowania elektronicznego oraz powitała wszystkie osoby zgromadzone na sali obrad.
Obecni radni w liczbie 17 zalogowali się do systemu. Pani Przewodnicząca stwierdziła, że obrady są 
prawomocne.

Ad. 2. Przyjęcie protokołów:
a) z sesji Nr VI z dnia 24 lipca 2024 r.

Pani Przewodnicząca poinformowała, że protokoły z dwóch poprzednich sesji były udostępnione, 
a następnie zapytała, czy są uwagi do protokołu z VI sesji Rady Powiatu w Opatowie.
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Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie protokół 
z poprzedniego posiedzenia.

W głosowaniu jawnym protokół Nr VI z dnia 24 lipca 2024 r. został przyjęty jednogłośnie.
Udział w głosowaniu wzięło 17 radnych.
Wyniki imienne:
ZA (17) Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Marcin Grudnik, Małgorzata Jalowska, Grzegorz Kaptur, 
Bożena Kornacka, Marcin Majcher, Joanna Michałek, Wacław Rodek, Rafał Schab, Wiesława Słowik, 
Tomasz Staniek, Mikołaj Szczygieł, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański, Marcin Wróblewski, 
Kazimierz Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

b) z sesji Nr VII z dnia 30 lipca 2024 r.
Pani Przewodnicząca Bożena Kornacka zapytała, czy są uwagi do protokołu z poprzedniego 
posiedzenia.

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie protokół 
z poprzedniego posiedzenia.

W głosowaniu jawnym protokół Nr VII z dnia 30 lipca 2024 r. został przyjęty jednogłośnie.
Udział w głosowaniu wzięło 17 radnych.
Wyniki imienne:
ZA (17) Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Marcin Grudnik, Małgorzata Jalowska, Grzegorz Kaptur, 
Bożena Kornacka, Marcin Majcher, Joanna Michałek, Wacław Rodek, Rafał Schab, Wiesława Słowik, 
Tomasz Staniek, Mikołaj Szczygieł, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański, Marcin Wróblewski, 
Kazimierz Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Ad.3. Przyjęcie porządku obrad.
Pani Przewodnicząca odczytała powyższy projekt porządku obrad, a następnie zapytała, czy są uwagi.

O zabranie głosu poprosił pan radny Mikołaj Szczygieł, który zapytał w którym punkcie będzie mógł 
zadawać pytania obecnemu na sali pani mecenasowi zapewniającemu obsługę prawną nad inwestycja 
we Włostowie.

Odpowiedzi udzielił pan Tomasz Staniek - Starosta Opatowski, który wskazał, iż może to być w pkt. 4 
bądź 5 porządku obrad niniejszej sesji.

Wobec braku dalszych zgłoszeń pani Przewodnicząca Bożena Kornacka poddała pod głosowanie 
odczytaną treść projektu porządku obrad.

W głosowaniu jawnym porządek obrad został przyjęty.
Udział w głosowaniu wzięło 17 radnych.
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Wyniki imienne:
ZA (17) Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Marcin Grudnik, Małgorzata Jalowska, Grzegorz Kaptur, Bożena 
Kornacka, Marcin Majcher, Joanna Michałek, Wacław Rodek, Rafał Schab, Wiesława Słowik, Tomasz 
Staniek, Mikołaj Szczygieł, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

Kontynuując pani Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.

Ad. 4. Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami.
Pani Przewodnicząca Bożena Kornacka udzieliła głosu panu Tomaszowi Stankowi - Staroście 
Opatowskiemu, który przedstawił okresową informację o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami 
stanowiącą załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

Pani Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do pana Starosty w realizowanym punkcie.

Wobec braku głosów pani Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu obrad.

Ad. 5. Interpelacje i wolne wnioski radnych.
Pani Przewodnicząca zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w realizowanym punkcie.

O zabranie głosu poprosił pan radny Mikołaj Szczygieł, który podziękował Zarządowi Dróg Powiatowych 
w Opatowie o wykonanie prac na drogach o które wnosił składając wcześniejsze interpelacje. Następnie 
złożył interpelacje dot. modyfikacji linii komunikacyjnych Powiatowego Zakładu Transportu w Opatowie 
poprzez rozszerzenie linii i dodanie do niej miejscowości Lisów, z którego spora liczba mieszkańców w 
tym uczniów mogłaby skorzystać.
Kontynuując radny zapytał czy jest możliwość aby mógł być zapraszany i uczestniczyć w odbiorach dróg 
powiatowych szczególnie w swoim okręgu wyborczym.

O zabranie głosu poprosiła pani radna Wiesława Słowik, która zapytała czy starosta rozmawiał 
z prezesem Kopalni Dolomitu o systematycznym sprzątaniu drogi i chodników w m. Wojnowice. 
Kontynuując poprosiła, gdy tylko pojawi się taka możliwość i nabór na nowe linie, o uruchomienie linii 
komunikacyjnej do miejscowości Marianów Młynki.

O zabranie głosu poprosił pan radny Bogusław Włodarczyk, który poprosił, aby podczas dzisiejszych 
obrad odpuścić temat inwestycji we Włostowie, a żeby przekazano wszystkim niezbędne informacje 
w tym temacie i powrócić do tego na innej sesji. Następnie radny zapytał pana Kazimierza Żółtka na 
jakim etapie jest prowadzona sprawa z odzyskaniem pomieszczeń od Stowarzyszenia w Ożarowie.

O zabranie głosu ponownie poprosił pan radny Mikołaj Szczygieł, który zapytał o powód zmiany 
księgowego w Zespole Szkół w Ożarowie im, Marii Skłodowskiej - Curie, bo bodajże już 3 zmiany 
nastąpiły w ostatnim czasie.

O zabranie głosu poprosił pan Tomasz Staniek - który powiedział, iż jeśli mamy na dzisiejszej sesji pana 
mecenasa, to poprosi go o przedstawienie sytuacji budowy inkubatora we Włostowie.
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Głos zabrał pan Karol Ziemba - mecenas do spraw zamówień publicznych, który po krotce omówił 
sytuację inwestycji we Włostowie informując o braku wykonawcy na dana chwilę. Wskazał, iż w zeszły 
poniedziałek podjęto próbę dokonania inwentaryzacji, po której nastąpi zmiana wykonawcy 
i przekazanie mu istniejącej już budowy.

O zabranie głosu poprosił pan radny Mikołaj Szczygieł, który zapytał kiedy zaczęli odzywać się pierwsi 
podwykonawcy sygnalizujący problem z płynnością..

Odpowiedzi udzielił pan Starosta, który powiedział, iż sprawdza w Wydziale Inwestycji i Rozwoju Powiatu 
i udziela odpowiedzi.

O zabranie głosu poprosił pan radny Marcin Wróblewski, który zapytał czy mamy zestawienie ilu 
podwykonawców mamy z powiatu opatowskiego a ilu z innych powiatów. Dalej zapytał czy grozi nam 
kara zwrotu dotacji na to przedsięwzięcie oraz jak zapobiec takim sytuacjom w przyszłości, a także czy 
głównemu wykonawcy zostały przekazane już jakieś środki.

Odpowiedzi udzielił mecenas Karol Ziemba, który powiedział, iż nie jesteśmy w stanie przeciwdziałać 
takim sytuacjom w przyszłości gdyż tacy wykonawcy maja bardzo dużo zleceń i dają rady się z nich 
wywiązać bądź tracą płynność finansową. Kontynuując poinformował, iż za roboty, które zostały już 
wykonane i odebrane zostało zapłacone wykonawcy. A jeśli chodzi o podwykonawców z powiatu to pani 
Kierownik Anita Tutak - Skórska to wie ilu ich mamy i musiałaby ewentualnie przeliczyć. Pan mecenas 
nadmienił, iż nie możemy lepiej traktować podwykonawców z naszego powiatu tylko sprawiedliwie dla 
wszystkich, gdyż byśmy naruszyli zasady równości.

Głos zabrał pan Marcin Wróblewski, który powiedział, iż chciał orientacyjnie tylko wiedzieć a nie że pod 
katem abyśmy lepiej traktowali naszych podwykonawców.

Głos zabrał pan Mikołaj Szczygieł, który poprosił o listę wszystkich podwykonawców czy dostawców. 
Zapytał, czy są rolnicy i przedsiębiorcy którzy zgłaszają się z obawami że ten czas inwestycji się przedłuża.

Odpowiedzi udzielił pan Starosta, który powiedział, iż jeśli chodzi o płatności to jest to zgodne z 
harmonogramem Polski Ład. Wykonawca otrzymał pieniądze za wykonana i odebrana pracę, za to co 
nie zostało odebrane i zaakceptowane nie otrzymał środków będzie to procedowane podejrzewa 
podczas rozprawy sądowej. Kontynuując poinformował, iż jeśli chodzi o przedsiębiorców i rolników, 
którzy zadeklarowali chęć wynajmu hali to są z nimi w kontakcie i będą z nimi na bieżąco rozmawiać o 
zmianie terminów. Wskazał również, iż jeśli lista podwykonawców podlega ujawnieniu to taka lista 
zostanie przygotowana.

O zabranie głosu poprosiła pani radna Aneta Bławat, która zapytała jak wykonawca wypowiedział się 
odnośnie tych opóźnień.

Odpowiedzi udzielił mecenas Karol Ziemba, który powiedział, iż wykonawca twierdzi, iż te opóźnienia 
nie są z ich winy i nie zgadzają się na odstąpienie od umowy i dalej chcą wykonywać prace. Dodał, iż 
będziemy wchodzić na drogę sądową.
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Głos zabrał pa Starosta, który powiedział, iż może można by było zapobiec takiej sytuacji i wcześniej 
rozwiązać umowę , ale wówczas mogliby nam zarzucić, że nie pozwoliliśmy im dokończyć zadania 
i wywiązać się z umowy. Zapewnił, iż będą się starać aby jak najszybciej zakończyć tą inwestycję.

Głos zabrał pan Marcin Wróblewski, który zapytał, czy został wyznaczony członek Zarządu Powiatu do 
monitorowania tej inwestycji.

Odpowiedzi udzielił pan Starosta, który poinformował, iż Wydział Inwestycji i Rozwoju Powiatu 
nadzoruje jeden członek zarządu. Wcześniej był to pan Andrzej Gajek a teraz pan Rafał Schab. Pan 
Starosta zaznaczył, iż całość działań koordynowała cały Zarząd Powiatu w Opatowie.

Głos zabrała pani radna Aneta Bławat, która poprosiła o dokumenty ugody, porozumień jakie były, 
mediacje. Wymiana korespondencji pomiędzy wykonawca a powiatem.

Głos zabrał mecenas Karol Ziemba, który powiedział, iż w miesiącu lutym poszło pierwsze zaproszenie 
na mediacje, które zostało odebrane przez firmę ale nikt się na niej nie wstawił. Do dlatego jest również 
korespondencja które Wl wysyłał.

Salę obrad opuścił pan Bogusława Włodarczyk (godz. 10.03), dalsze obrady prowadzone sq w 16 
osobowym składzie rady.

Wśród radnych kontynuowana była dyskusja.

Podsumowują głos zabrała pani Małgorzata Jalowska - Wicestarosta, która poinformowała, iż obecna 
inwestycja to hale pod wynajem i dopiero kiedy inwestycja będzie zakończona to rolnicy i przedsiębiorcy 
będą mogli się zgłaszać do zawarcia umów. Obecni żaden z rolników i przedsiębiorców nie ponosi z tego 
tytułu żadnych opłat i strat.

Głos zabrała pani Aneta Bławat, która poprosiła aby wszyscy radni byli informowani o istotnych rzeczach. 
Następnie pani Przewodnicząca Bożena Kornacka poinformowała o przejściu do realizacji kolejnego 
punktu porządku obrad.

Ad. 6. Podjęcie uchwał Rady Powiatu:
a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego 

na lata 2024-2028.
Pani Przewodnicząca poinformowała, że wszystkie projekty uchwał były przedmiotem obrad komisji 
stałych i zostały pozytywnie zaopiniowane. Nadmieniła, iż proponuje zadawanie ewentualnych 
pytań w razie niejasności, a jeśli nie będzie zgłoszeń to podda projekty uchwał pod głosowanie.

Wobec braku zgłoszeń pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały o zmianie 
uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 
2024-2028.

W głosowaniu jawnym uchwała Nr VIII.47.2024 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 7 
do niniejszego protokołu.
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Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych.
Wyniki imienne:
ZA (16) Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Marcin Grudnik, Małgorzata Jalowska, Grzegorz Kaptur, 
Bożena Kornacka, Marcin Majcher, Joanna Michałek, Wacław Rodek, Rafał Schab, Wiesława Słowik, 
Tomasz Staniek, Mikołaj Szczygieł, Maciej Wolański, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.

b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2024 rok.
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały 
o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2024 rok.

W głosowaniu jawnym uchwała Nr VIII.48.2024 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 
nr 9 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych.
Wyniki imienne:
ZA (16) Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Marcin Grudnik, Małgorzata Jalowska, Grzegorz Kaptur, 
Bożena Kornacka, Marcin Majcher, Joanna Michałek, Wacław Rodek, Rafał Schab, Wiesława Słowik, 
Tomasz Staniek, Mikołaj Szczygieł, Maciej Wolański, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek.
Wynik głosowania stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.

c) w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Opatowskiego na lata 2024-2027 
z perspektywą do roku 2031".
O zabranie głosu poprosił pan radny Wacław Rodek, który poruszył problem retencji wód 
wydobywanej z kopalni w Ożarowie. Radny podkreślił, iż rolnicy mogliby wykorzystywać tę wodę 
do swoich upraw. Dodał również, iż podnosił już ten problem w zeszłej kadencji ii uważa, iż firma 
opracowująca ten program dostała zbyt mała ilość danych od zarządu i opierała się jedynie na 
danych statystycznych.

Ww. temacie wśród radnych wywiązała się dyskusja, w wyniku której stwierdzono, iż to problem 
bardzo ważny jednakże powiat nic w tej sprawie nie może zrobić.

W trakcie dyskusji sale obrad opuścił pan Tomasz Staniek (godz. 10.42), dalsze obrady prowadzone 
sq w 15 osobowym składzie rady.

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Opatowskiego na lata 
2024-2027 z perspektywą do roku 2031".

W głosowaniu jawnym uchwała Nr VIII.49.2024 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 
nr 11 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych.
Wyniki imienne:
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ZA (14) Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Marcin Grudnik, Małgorzata Jalowska, Grzegorz Kaptur, 
Bożena Kornacka, Marcin Majcher, Joanna Michałek, Rafał Schab, Wiesława Słowik, Mikołaj 
Szczygieł, Maciej Wolański, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Wacław Rodek
Wynik głosowania stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.

d) w sprawie przyjęcia „Program współpracy Powiatu Opatowskiego z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2025 rok".
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie przyjęcia „Program współpracy Powiatu Opatowskiego z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2025 rok".

W głosowaniu jawnym uchwała Nr VIII.50.2024 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 
nr 13 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych.
Wyniki imienne:
ZA (15) Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Marcin Grudnik, Małgorzata Jalowska, Grzegorz Kaptur, 
Bożena Kornacka, Marcin Majcher, Joanna Michałek, Wacław Rodek, Rafał Schab, Wiesława Słowik, 
Mikołaj Szczygieł, Maciej Wolański, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.

e) w sprawie ustalenia kryteriów rekrutacji do publicznych placówek zapewniających opiekę i 
wychowanie uczniom w okresie pobierania nauki poza miejscem stałego zamieszkania 
prowadzonych przez Powiat Opatowski.
Pani Przewodnicząca odczytała treść projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie ustalenia 
kryteriów rekrutacji do publicznych placówek zapewniających opiekę i wychowanie uczniom w 
okresie pobierania nauki poza miejscem stałego zamieszkania prowadzonych przez Powiat 
Opatowski.
Wobec braku zgłoszeń pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie powyższy projekt uchwały.

W głosowaniu jawnym uchwała Nr VIII.51.2024 została podjęta i stanowi załącznik nr 15 do 
niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych.
Wyniki imienne:
ZA (15) Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Marcin Grudnik, Małgorzata Jalowska, Grzegorz Kaptur, 
Bożena Kornacka, Marcin Majcher, Joanna Michałek, Wacław Rodek, Rafał Schab, Wiesława 
Słowik, Mikołaj Szczygieł, Maciej Wolański, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.
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f) w sprawie utworzenia Bursy w Opatowie oraz włączenia jej w skład Zespołu Szkół Nr 2 w Opatowie. 
Na salę obrad powrócił pan Tomasz Staniek (godz. 11.05), dalsze obrady prowadzone sq w 16 
osobowym składzie rady.
Pani Przewodnicząca odczytała treść projektu uchwały w sprawie utworzenia Bursy w Opatowie 
oraz włączenia jej w skład Zespołu Szkół Nr 2 w Opatowie.

O zabranie głosu poprosiła pani radna Aneta Bławat, która zapytała czy w pomieszczeniach jest już 
pełne umeblowanie dla uczniów, zapytał również o ilość pomieszczeń, z których będą mogli 
korzystać.

Odpowiedzi udzielił pan Starosta, który poinformował, iż meble już zostały zakupione do każdego z 
pokoi. Kontynuując wskazał, iż oprócz pokoi jest kuchnia, pokój do nauki, zaplecze ze stołówką, 
miejsce izolacji w wypadku choroby.

O zabranie głosu poprosił pan radny Mikołaj Szczygieł, który poprosił o przygotowanie pełnego 
raportu po rozpoczęciu roku szkolnego.

Odpowiedzi udzielił pan Marek Gołasa - kierownik Wydziału Oświaty, Kultury, Turystyki i Sportu, 
który powiedział, iż przygotuje taką informację.

Wobec braku zgłoszeń pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie powyższy projekt uchwały.

W głosowaniu jawnym uchwała Nr VIII.52.2024 została podjęta i stanowi załącznik nr 17 do 
niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 16 radnych.
Wyniki imienne:
ZA (16) Aneta Bławat, Hubert Gawlik, Marcin Grudnik, Małgorzata Jalowska, Grzegorz Kaptur, 
Bożena Kornacka, Marcin Majcher, Joanna Michałek, Wacław Rodek, Rafał Schab, Wiesława 
Słowik, Tomasz Staniek, Mikołaj Szczygieł, Maciej Wolański, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek.

Wynik głosowania stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.

Wobec wyczerpania bieżącego punktu pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do realizacji 
kolejnego punktu obrad.

Ad.7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
Pani Przewodnicząca oddała głos panu Staroście Opatowskiemu Tomaszowi Stańkowi, który odnosząc 
się do interpelacji radnego Mikołaja Szczygła wskazał, iż linie komunikacyjne zostaną przeanalizowane. 
Kontynuując odniósł się do pytania radnej Wiesławy Słowik, mówiąc, iż rozmawiał z prezesem kopalni i 
zapewnili go, iż systematycznie będą oczyszczać nawierzchnie drogi.
Dalej odniósł się do sprawy dot. odzyskania pomieszczeń od stowarzyszenia wskazując, iż są umówieni 
z mecenasem Andrzejem Latochem, który ma ich poinformować na jakim etapie jest postępowanie 
w sądzie.
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Odnosząc się do pytania w sprawie księgowych powiedział, iż ciężko z pozyskaniem dobrego księgowego, 
który podejmie się prowadzenia księgowości. Rozważają pomysł połączenia tych usług w jednostkach 
i powołanie zespołu księgowego.

O zabranie głosu poprosiła pani radna Aneta Bławat, która powiedział, iż uważa, że powinni się nad tym 
dobrze zastanowić i nie spieszyć się z tą decyzja , gdyż często księgowi pełnia również rolę kadrowego i 
ważne mieć taka osobę obecna na co dzień w każdej jednostce.

Pani Przewodnicząca uznała, iż zakończony został punkt dot. odpowiedzi na interpelacje radnych. 
Zapytała, czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos.

Wobec braku głosów pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do realizacji ostatniego punktu 
obrad.

Ad. 8. Zakończenie obrad VI sesji Rady Powiatu.
Pani Przewodnicząca Bożena Kornacka poinformowała, że porządek obrad został zrealizowany, po czym 
wypowiedziała formułę - „zamykam obrady VIII sesji Rady Powiatu w Opatowie".
Na tym sesję zakończono.

Protokołowała:
Sylwia Lenart □y Przewodniczący Rady

Bożena Kornacka '
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